

Journal of Information Management

Volume 20 Number 2 April 2013

資訊管理學報

資訊管理學報

第二十卷

第二期

中華民國一〇二年四月

The Effects of Information Load and Individual Differences on Consumers' Subjective State towards On-line Buying Decisions..... 131

Yu-Chen Chen Department of Business Administration, Soochow University
Rong-An Shang Department of Business Administration, Soochow University
Chen-Yu Kao Public Administration and Policy, Arizona State University

A Highly Secure Access Control Scheme for Web Services Based on Context-aware..... 167

Woei-Jiunn Tsaur Department of Information Management, Da-Yeh University
Bo-Yuan Cheng Department of Information Management, Da-Yeh University
Chien-Pang Lee Department of Information Management, Da-Yeh University

A System Dynamics Approach to E-Service Recovery and E-Trust 193

Wei-Lun Chang Department of Business Administration, Tamkang University
Hui-Chi Chang Department of Business Administration, Tamkang University
Te-Min Chang Department of Information Management, National Sun Yat-sen University

What Influences People to Transfer from One Technological Service to Another: Examples of Online and Mobile Banking 219

Chian-Son Yu Department of Information Technology and Management, Shih Chien University

第二十卷

第二期

中華民國資訊管理學會

資訊量、個體差異與消費者對網路購物決策的主觀心理狀態..... 131

陳禹辰 東吳大學企業管理系
尚榮安 東吳大學企業管理系
高震宇 亞立桑納州立大學公共行政與政策學系

基於情境感知之網路服務環境的高安全存取控制機制..... 167

曹偉駿 大葉大學資訊管理學系
鄭博元 大葉大學資訊管理學系
李建邦 大葉大學資訊管理學系

電子化服務品質補救與電子信任之系統動態模式..... 193

張瑋倫 淡江大學企業管理學系
張慧琪 淡江大學企業管理學系
張德民 國立中山大學資訊管理學系

影響消費者轉換科技服務的原因：以網路銀行與行動銀行為例..... 219

余強生 實踐大學資訊科技與管理系